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Protokół Nr XX/05 z Sesji Rady Gminy w
Poświętne z dnia 13 grudnia 2005r.

Protokół Nr XX/2005
z Sesji Rady Gminy w Poświętnem

z dnia 13 grudnia 2005 r.

Sesja Rady Gminy w Poświętnem w dniu13 grudnia 2005r. odbywała się w sali
konferencyjnej Urzędu Gminy w Poświętnem, trwała od godz. 9:00 do godz. 13:30 obrady
prowadził przewodniczący Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk.

W obradach udział wzięli :

- radni w liczbie 15 osób

- Jan Cymerman - wójt gminy

- Marzanna Zagórska - sekretarz gminy

- Maria Staszewska - skarbnik gminy

- Grzegorz Bartnik - radca prawny

listy obecności w załączeniu do protokołu

Ad. 1

Obrady Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy - Bogusław Ulejczyk .

Powitał Wójta Gminy – Jana Cymermana , radnych gminy, sekretarza i skarbnika gminy,
radcę prawnego oraz zaproszone osoby.

Następnie oświadczył , iż zgodnie z listą obecności na sali obrad obecnych jest 15 radnych,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 radnych stanowi kworum pozwalające
do podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad. 2



Następnie przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005r.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na modernizację dróg gminnych w
Gminie Poświętne.

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu i zasad współpracy gminy
Poświętne z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi
działalność pożytku publicznego na rok 2006r.

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od posiadania psów, terminów
płatności i sposobu jego poboru.

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty targowej.

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych.

11. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu gminy na 2006r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie prowadzenia zadań publicznych.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do wynagradzania
zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny
ponadwymiarowe i godziny zastępstw.

14. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe
zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego dla
nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina
Poświętne.

15. Współpraca Gminy z Zakładem Energetycznym Warszawa =

Teren S.A Rejon Energetyczny Mińsk – Mazowiecki.

16. Omówienie działalności OSP na terenie gminy. Poświętne.

17. Omówienie spraw związanych z melioracją urządzeń wodnych na



terenie gminy Poświętne.

18. Inne sprawy bieżące.

19. Zamknięcie obrad.

oraz zaproponował przeniesienie punktu 15 na punkt <?xml:namespace prefix = st1 ns =
"urn:schemas-microsoft-com:office:smarttags" />3 a którą poddał pod głosowanie,
propozycja została przyjęta jednogłośnie.

( głosowało 15 radnych )

Następnie został poddany pod głosowanie cały porządek obrad, który został przyjęty
jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

Ad. 3

Protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy został na 7 dni przed Sesją wyłożony do wglądu,
przewodniczący zapytał „czy są uwagi do protokołu”.

W związku z tym, że nie zgłoszono żadnych uwag przewodniczący poddał pod głosowanie
protokół z XIX Sesji Rady Gminy.

Protokół został przyjęty jednogłośnie ( 15 głosami za )

Ad.3a

Wójt Gminy powitał zaproszonego dyrektora Rejonu Energetycznego w Mińsku Maz p.
Zdzisława Sadowskiego. Zwrócił się zapytaniem, żeby przypomnieć kto załatwił linię w
Choinach oraz jakie w przyszłości ma plany rejon energetyczny, jeżeli chodzi o
modernizację.

Zdzisław Sadowski - rejon Mińsk Maz jest jedną z 13 jednostek wchodzących w skład
zakładu energetycznego Warszawa. Rejon obsługuje powiat miński, gminę Poświętne i
Strachówka z powiatu wołomińskiego , gminę Kołbiel z powiatu otwockiego i gminę
Grębków z powiatu węgrowskiego. Gmina Poświętne jest zasilana częściowo z Mińska –
Maz i częściowo z Wołomina. Jeżeli chodzi o Choiny to za poprzedniego Wójta zlecono
wykonanie części oświetlenia ulicznego w Choinach, wykonawca linię wykonał , a nie
dokonano odbioru. Obecny p. Wójt przyjechał do mnie i postanowiliśmy tą linię
zalegalizować. Natomiast jeżeli chodzi o modernizację linii na terenie gminy, należałoby
zmodernizować ją w 12 miejscowościach. Modernizacja załamała się w latach
dziewięćdziesiątych, do tego czasu pomagał w modernizacji Wojewoda, a od lat
dziewięćdziesiątych finansuje zakład energetyczny i gmina, ale ten program nie sprawdził
się, Gmina miała narzuconych wiele zadań i zabrakło środków na modernizację, więc w
ostatnich 5-cu latach nie prowadzono żadnych modernizacji. Pan Wójt załatwił



modernizację linii u Dyrektora z Warszawy dla 3 wsi to jest : Turze, Rojków i Jadwiniew
które weszły na etap modernizacji. W Rojkowie już część zostało wykonane( zostało
jeszcze niskie napięcie ) Jadwiniew i Turze są zgłoszone do przetargu . ( termin wykonania
30.06.2006r. )

Krzysztof Kurek – radny, p. dyrektorze mówi pan że nie opłaci się dostarczać energii na
woski. Jako jest szybkość reakcji na zgłoszenie, może należy zmienić formę powiadomienia
o wyłączaniu energii.

Eugeniusz Chaciński – radny, jaka jest możliwość, jakie koszty przedłużenia oświetlenia
ulicznego w Ręczajach Polskich.

Tadeusz Paź – sołtys, podobna sytuacja, przedłużenie od remizy w stronę lasu w
Międzypolu.

Marta Wołoszka – sołtys, przedłużenie oświetlenia w Ostrowiku.

Witold Rosłon – sołtys, przedłużenie od Józefina w kierunku Dąbrowicy.

Marianna Gryz - sołtys w Poświętnem na ulicy Wiosennej brakuje 2 lampy.

Zdzisław Sadowski – może nieco niefortunnie powiedziałem, że dostarczanie energii na
wioski się nie opłaca, owszem tak , ale to nie tylko w gminie Poświętne, ale na wszystkich
terenach wiejskich. Jeżeli chodzi o ogłoszenia o wyłączaniu prądu, obecnie rozważamy
możliwości zamieszczania informacji w Internecie, nie ma złotego środka, jak zrobić żeby
wszystkich powiadomić. Natomiast oświetlenie uliczne to zadanie własne gminy.

Władysław Majszyk - sołtys kto zapłaci za to, że słupy stoją na prywatnej posesji, w mojej
miejscowości są słupy podpierane i związane drutami.

Mirosław Piwek – radny ptak uderzył w linię, dzwoniłem w sobotę o 7:00 ranno obiecano
że przyjadą o godz. 15:00 z tego wynika że jest jeno pogotowie.

Bogdan Świadek – radny czy jest możliwość przeniesienia słupa wysokiego napięcia, który
stoi na cmentarzu.

Lucyna Stępień – sołtys jaki jest koszt przeniesienia licznika i z domu na zewnątrz.

Zdzisław Sadowski - w dni robocze działają 3 pogotowania w dzień, 2 po południu, 1 w
nocy, sobota jest dniem wolnym od pracy wówczas działa tylko jedno pogotowie, słup z
cmentarza można przenieść na koszt tego komu przeszkadza. Zmieniły się przepisy i
należy przenieść licznik na zewnątrz, generalnie liczniki są własnością i są one bezpłatne,
ale musiałbym się dokładnie zapoznać z tą sytuacją.

Wójt Gminy podziękował p. Sadowskiemu za przybycie na Sesję Rady Gminy.

Radni wraz zawiadomieniami na Sesję otrzymali projekty uchwał.



Ad.4

Skarbnik Gminy - Maria Staszewska omówiła załącznik do uchwały w sprawie zmian w
budżecie gminy na 2005r. stwierdzając między że : zgodnie z uchwałą nr 1810/218/05 i
1141/201/05 Zarządu Województwa Mazowieckiego przyznane zostały dla Gminy
Poświętne środki w kwocie 75 000 zł na dofinansowanie z Terenowego Funduszu Ochrony
Gruntów Rolnych na modernizacje dróg dojazdowych do pól w miejscowości relacji
Poświętne – Nowy Cygów - 40 000 zł oraz Nowe Ręczaje – Kolno - 35 000zł. W związku z
likwidacją Funduszu Poręczeń Kredytowych Powiatu Wołomińskiego przekazane środki w
latach ubiegłych przez naszą gminę na w/w fundusz zostały zwrócone na konto gminy i
przeznaczone na remonty dróg - 20 000 zł. Zwiększono plan w dz.756 o kwotę 4 000 zł z
wpłat na sprzedaż napojów alkoholowych z przeznaczeniem na przeciwdziałanie
alkoholizmowi. Nie wykorzystane środki na plan przestrzennego zagospodarowania dz.
710 remont dachu w Urzędzie Gminy dz.750, oraz odsetki od kredytu, który nie został
pobrany a był w planie 2005 r. dz. 757 przeznaczono na remont dróg.

Dokonano zmian w planach dochodów budżetowych. W budżecie na 2005 r. był planowany
kredyt w kwocie 1 000 0000 zł na modernizację dróg gminnych oraz jego spłata 50 000 zł,
kredyt ten został

przesunięty na 2006r. w związku z tym zmniejszono plan wydatków w dz. 600 o 1 000000
zł oraz zwiększono w tym dziale plan wydatków o planowaną spłatę w/w kredytu tj . 50
000 zł różnicy o kwotę 950 000 zł zmniejszono plan wydatków w dz.600 dokonano zmian
zgodnie z załącznikiem nr6 Prognoza Długu .Dokonano zmian zgodnie z załącznikiem nr5
Przychody i rozchody, rozchody zmniejszono o 50 000 zł (planowana spłata nie pobranego
kredytu ) a z przychodów wycofano kredyt w kwocie 1 000 000 zł .

Przewodniczący odczytał uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2005r. która
przez radnych została przyjęta jednogłośnie.

( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/115/05

Ad.5

Wójt Gminy – Jan Cymerman poinformował że kredyt na modernizację dróg gminnych nie
został wzięty w tym roku, wobec tego uchwała z poprzedniego roku traci moc, w związku z
powyższym w tym roku należy podjąć nową uchwałę w tej samej sprawie, stwierdzając
także że otrzymaliśmy z Europejskiego Funduszu Wsi Polskiej , środki na remont dróg w
Nowym Cygowie , Kolnie i Nadbieli , złożone są jeszcze wnioski na drogę Józefin –
Dąbrowica, Wola Cygowska – Wola Ręczajska, Krubki – Górki w budowę tej drogi włączy
się p. Modzelewski, informując że najłatwiej dostaje się środki, jeżeli jest wkład własny np.
Kolno wyłożyło 23 tys. zł środków od mieszkańców wsi.

Mirosław Piwek – radny czy będzie składany wniosek na drogę od Międzylesia w kierunku



Franciszkowa.

Jolanta Sałańska - sołtys czy realne byłoby połączenie Ręczaj Polskich z Grabiem.

Wójt Gminy - pewnie złożę wniosek i na Franciszków.

Przewodniczący Rady Gminy - odczytał uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu na
modernizację dróg gminnych w Gminie Poświętne, którą radni przyjęli 14 głosami za, przy
1 głosie przeciwnym. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/116/05

Ad.6

Sekretarz Gminy – Marzanna Zagórska poinformowała że uchwała w sprawie uchwalenia
rocznego programu i zasad współpracy gminy Poświętne z organizacjami pozarządowymi
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego musi być
podejmowana co rok przy uchwalaniu budżetu gminy.

Przewodniczący odczytał uchwałę w tej sprawie, która przez radnych została przyjęta
jednogłośnie . ( głosowało 15 radnych)

U C H W A Ł A Nr XX/117/05

Ad.7

Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od posiadania
psów, terminów płatności i sposobu jego poboru, która przez radnych została przyjęta
jednogłośnie ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/118/05

Ad.8

Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie opłaty targowej, która przez radnych została
przyjęta jednogłośnie.( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/119/05

Ad.9

Przewodniczący przedstawił uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości , która przez radnych została przyjęta jednogłośnie . ( głosowało 15
radnych )



U C H W A Ł A Nr XX/120/05

Ad.10

Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
środków transportowych, która przez radnych została przyjęta jednogłośnie. ( głosowało
15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/121/05

Ad.11

Skarbnik Gminy – Maria Staszewska przedstawiła uchwałę nr 444/0/05 składu
orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 grudnia 2005r. w
sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Poświętne projekcie budżetu
Gminy na 2006r, stwierdzając że została wydana opinia pozytywna. Uchwała stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący poinformował że komisja oświaty złożyła wniosek do budżetu gminy na
2006r. ( wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu)

Radca prawny - wniosek został złożony po terminie, wszystkich obowiązuje procedura
uchwalania budżetu.( wniosek należało złożyć do dnia 30.11.05r )

Następnie przewodniczący odczytał wniosek komitetu przy szkole podstawowej w
Zabrańcu. ( wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Wójt Gminy - stwierdził żeby zostać środki na poziomie 13 tys. zł zaplanowane w projekcie
budżetu, jeżeli będzie trzeba dołożyć, to będziemy robić przeniesienia, w ośrodku zdrowia
w Międzylesiu zaproponował zrobienie schodów wspólnymi siłami ja dam materiał a wy
poszukacie wykonawcy i zrobicie własnymi siłami.

Waldemar Kominek - radny czy to nie będzie tak samo jak z dachem, radę można oszukać,
ale mnie nie, bo ja nigdy w to nie wierzyłem.

Mirosław Więch - radny przychylił się do propozycji Wójta w sprawie wykonania schodów
w ośrodku zdrowia w Międzylesiu.

Krzysztof Kurek - radny zgodnie z ustawą powinny być dofinansowane wszystkie straże, w
Nowych Ręczajach nie ma konserwatora, powinna być ona włączona do finansowania , tak
jak wszystkie straże, wiadomo także że schody w Międzylesiu trzeba zrobić jak i remont w
szkole w Zabrańcu ze względu na bezpieczeństwo.

Bogdan Świadek – radny w Zabrańcu była podobna, nie było konserwatora a straż działała.

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek komisji oświaty, który został odrzucony w



następującym głosowaniu - 4 głosy za, przy 9 głosach przeciwnych i 2 głosach
wstrzymujących. ( głosowało 15 radnych )

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił uchwałę w sprawie budżetu gminy na rok 2006,
którą radni przyjęli 11 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach
wstrzymujących.

U C H W A Ł A Nr XX/122/05

Ad.12

Przewodniczący przedstawił uchwałę w sprawie prowadzenia zadań publicznych którą
radni przyjęli jednogłośnie .( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/123/05

Ad.13

Elżbieta Kruszewska - kierownik referatu oświaty poinformowała że ponownie przejrzano
regulamin, który został zaakceptowany przez związki działające przy szkołach oraz przez
związek nauczycielstwa polskiego z Mińska – Mazowieckiego. Została naniesiona tylko
jedna mała poprawka dotycząca nauczyciela stażysty podwyższono wynagrodzenie
zasadnicze o 100zł.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu
określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków
do wynagradzania zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny zastępstw, która przez radnych
została przyjęta jednogłośnie. ( głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/124/05

Ad.14

Elżbieta Kruszewska - uchwała ta została pozostawiona na poziomie roku ubiegłego i nie
zostały do niej wniesione żadne zmiany.

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę w sprawie regulaminu określającego
wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem
prowadzącym jest Gmina Poświętne, która przez radnych została przyjęta jednogłośnie. (
głosowało 15 radnych )

U C H W A Ł A Nr XX/125/05



Ad.16

Na posiedzenie był zaproszony Komendant Powiatowy Ochotniczych Straży Pożarnych ale
nie przybył na spotkanie.

Natomiast zaproszony Gminny Komendant Ochotniczych Straży w Poświętnem p. Wiesław
Dołowy , przedstawił informację z działalności ochotniczych straży pożarnych działających
na ternie Gminy.

( informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu )

Bogdan Świadek - radny w imieniu strażaków podziękował za samochód strażacki i
poprosił o wybudowanie studni głębinowej.

Wójt Gminy – najbardziej potrzebna jest studnia w Poświętnem, z tej studni korzystają
nawet straże państwowe, ustalone zostało wstępnie że będziemy remontować studnię w
Poświętnem, przydałaby się studnia między Wólką Dąbrowicką a Międzylesiem, ze
względu na dużą ilość pożarów lasów w tym rejonie.

Ad.17

Wójt Gminy – na posiedzenie nie przybyła zaproszona p. Teresa Przesmycka –
przedstawicielka wojewódzkiego związku melioracji i urządzeń wodnych, nie wiem
dlaczego nie przyjechała. Stwierdzając ponadto rzeka Dożucha jest czyszczona , plany są,
że będzie wyczyszczona do torów, p. Majszyk załatwił wyczyszczenie Czarnej, będę chciał
żeby oczyścić w całości Dożuchę.

Zaprosimy p. Przesmycką na następną Sesję.

Ad.18

Przewodniczący przedstawił pismo dyrektora szkoły podstawowej w Zabrańcu , w sprawie
wyrażenia na nadanie imienia szkole w Zabrańcu.

Alicja Ryńska - dyrektor szkoły w Zabrańcu poinformowała że czynione są starania na
zabezpieczenie środków finansowych na ten cel.

Radni wyrazili na podjęcie działań w sprawie nadania imienia szkole w Zabrańcu.

Ad.19

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zakończył obrady XX Sesji Rady
Gminy, dziękując za udział.
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